
Protokoll från Kommunala Pensionärsrådet, KPR den 15 maj 2024

Närvarande:

Ledamöter:

Maud Jonsson, ordförande

Kurt Rådlund, PRO

Helene Jonsson, PRO

Mona Enqvist, SKPF

Kristina Olsson, SPF

Holger Karlsson, SPF

Ej tjänstgörande ersättare:

Bodil Eriksson, PRO

Anita Söderberg, SPF

Övriga deltagare:

Pernilla Färlin, kommunstyrelsens ordförande

Ingrid Sundström, förvaltningschef

Kristina Bergström, sekreterare

Val avjusterare:

Kurt Rådlund valdes till justerare.

Justering 27 maj 2024 i Kommunhuset, Ljusdal

1. Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

2. Ordförande informerar

Nybyggnation säbo och ombyggnation för nya lokaler hemtjänst och hemsjukvård centrala Ljusdal.

Projektering för ombyggnation av demensboende på Källbacka börjar i nov/dec. Projektledare

sammankallar en arbetsgrupp bestående av professionen och representanter från

intresseföreningar till exempel KPR och RÅFF.

Protokoll KPR 2024-05-15
(Signerat, SHA-256 E2557E80D543BBFEDA9A28210043EB9CDA7767828563D6C2AF95C95F5C5EFA55)

Sida 1 av 4



3. Omsorgsnämndens organisation

Verksamhetschef Ingrid Sundström presenterar omsorgsförvaltningens organisation.

Ingrid Sundström fortsätter med att informerar om hur arbetet fortlöper i omsorgsförvaltningen

Välfärdsteknik, just nu testas ett par olika kameror, dessa är uppsatta i nattpatrullens rum som
utvärderar användarvänligheten. Nästa steg är att testa hemma hos en brukare. Arbetet pågår
med ett upphandlingsdokument.

Brobygget har haft en träff den 2 april där områden som diskuterades var kvalitet, ekonomi,

Palliativt team, resurspass, bilpool och sommarbemanning.

Teamledarens uppdrag är att, tillsammans med medarbetarna, ha koll på omsorgstagarnas behov

och vara delaktig i träffar med sjuksköterskor och rehab eller andra som behövs för en god vård

och omsorg. Planen framåt är att tillsammans med medarbetarna, ha som uppdrag att skapa en

god planering på sitt våningsplan som kan ge en bättre kvalitet för både medarbetare och

omsorgstagare och skapa en trevlig arbetsmiljö.

Ny förvaltningsorganisation, förslaget är att enligt organisationsutredningens framlagda förslag
fastställs att gälla från 1januari 2025.

4. Undersköterskeutbildning, vård- och omsorgsprogrammet

Avstämning av utbildning i vårdsvenska kommer att ske inför ny kursstart i höst.

En fråga har ställts om behörighet i svenska B på vård- och omsorgscollege. Pernilla Färlin och

Ingrid Sundström tar med sig frågan till utbildningsförvaltningen.

Frågan om behörighet tas upp igen på rådets möte i augusti.

5. Sjukfrånvarostatistik

Sjukfrånvarostatistik per den sista mars 2024 på 13,84 % visar en minskning från 16% samma

mätpunkt för 2023.

Rådet har läst en publicerad uppsats Effektiva arbetssätt att minska sjukfrånvaron inom

Ljusdals kommunala verksamheter” — kan omsorgsförvaltningen använda den i sitt arbete att

sänka sjukfrånvaron?

6. Prognos omsorgsnämnden 2024

Per den 30 april 2024 har en prognos gjorts för helårsresultat för omsorgsnämnden. Förvaltningen

prognostiserar ett underskott om cirka 17 miljoner kronor.

7. Åtgärdsplan med anledning av prognostiserat underskott för 2024.

Ingrid Sundström informerar om förvaltningens förslag till åtgärdsplan och framtagna risk- och

konsekvensanalyser. Beslut tas av omsorgsnämnden den 22 maj 2024.
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8. Pensionärsföreningarnas enkät

En enkät med frågan “vad är viktigast för dig när du inte kan bo hemma längre” har
ställts till pensionärsföreningar som är representerade i KPR. Svaren redovisades på dagens möte.

9. Remissutformning

Rådet önskar utredningsunderlaget från remissutfallet av nybyggnation vård- och
omsorgsboenden sommaren 2023.

Pernilla Färlin tar med sig synpunkterna till framtida utskick.

10. Reglemente, status

Ärendet för revidering av reglemente för Kommunala pensionärsrådet är planerad till
kommunstyrelsen i maj.

11. Avsägelse ledamöter

Avsägelse från ledamot Sune Öster, SPF Färila. Ny ledamot är Holger Karlsson.

SPF Föne och SPF Färila har slagits ihop.

12. Övriga frågor

En fråga ställs om underhåll av trasiga trappsteg på Trygghetsboendet. Pernilla Färlin tar med
sig frågan till Ljusdaishem.

Maud Jonsson

Ordförande

Kristina Bergström

Sekreterare
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